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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening : 29 mei 2020 

Registratienummer : E202019590 

 

Onderwerp: Bezetting Duurzaamheid binnen de ambtelijke organisatie 

Aan het college, 

 

Tijdens de actieve informatie over de stand van zaken met betrekking tot Duurzaamheid van 7 

april 2020 hebben wij vragen gesteld over de bezetting op het gebied van Duurzaamheid binnen 

de ambtelijke organisatie. Daar hebben wij ook een link gelegd naar de Raadsagenda 2018-

2022. De wethouder had dit niet goed in beeld en verzocht ons dan ook om hierop terug te 

komen, bij deze. 

 

Vanuit de ambtelijke organisatie zijn namelijk de effecten van de Raadsagenda opgesomd, zie 

bijlage. Op basis van dit document wordt er gesteld dat er structureel 4 fte nodig is om de 

doelstellingen die we met z'n allen hebben geformuleerd te behalen. 

 

De wethouder gaf aan dat de bezetting nu voldoende is, maar is dit ook de 4 fte die genoemd 

wordt in het document? Zo niet, dan vernemen wij graag waarom er wordt afgeweken van het 

advies. 

 

Antwoord van het college 

 

Vraag: De wethouder gaf aan dat de bezetting nu voldoende is, maar is dit ook de 4 fte die 

genoemd wordt in het document? Zo niet, dan vernemen wij graag waarom er wordt afgeweken 

van het advies. 

Antwoord: ‘’vanaf september zijn er 5 fte duurzaamheid in de werkorganisatie, omdat er zoveel 

mogelijk gezamenlijk wordt opgetrokken in de duurzaamheidsambities is dit momenteel 

voldoende voor zowel de gemeente Langedijk als Heerhugowaard. We blijven monitoren of de 

hoeveelheid fte aangepast dient te worden om aan de wettelijke doelstellingen en gemeentelijke 

ambities te blijven voldoen.’’ 

 


